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Woerden, 11 juli 2021 

 

Onderwerp: bezwaar zienswijzen plaatsing 8 windmolens Reijerscop 

 

Geachte Raad, 

We zien met elkaar dat het klimaat op deze aarde met rasse schreden veranderd en helaas niet ten 

goede. Derhalve zal er dan ook zeker SPOEDIGE EN CONCRETE ACTIE op moeten worden genomen 

om dit te keren met elkaar. 

Maar ik vraag mij echt af of het plaatsen van 8 windmolens van 240 meter hoog, ’n kolos van enorme 

proporties dat mag je gerust zeggen; zin heeft. Ik vermoed dat het plaatsen hiervan een slecht besluit 

is. Ik maak hier dan ook bezwaar tegen, op de volgende punten: 

0 slagschaduw 

0 geluidsoverlast 

0 uitzicht over het groene hart 

0 nut 

0 dierenleed 

 

Door de enorme hoogte van de 

windmolen, zal de 

slagschaduw ook groot zijn. Bij 

ongunstige stand van de zon, 

in combinatie met de plek 

waar je rijd op de naastgelegen 

snelweg is het mogelijk dat dit 

tot onveilige situaties leid.  Zie 

hiervoor: 

https://www.pen.nl/artikel/100209  

https://www.pen.nl/artikel/100209


 

Met de juiste windrichting, als ik in de zomer vanwege de warmte met de slaapkamerdeur open 

slaap, hoor ik de A12 zeer goed (woonachtig vlak bij winkelcentrum Snel & Polanen). Door het 

onregelmatige geluid is dit goed te doen. Maar inmiddels is bekend dat het regelmatige 

(aerodynamisch ) geluid van de wieken van windmolens door het laag frequente geluidsniveau wel 

degelijk irritant is en daarmee het woongenot daadwerkelijk geweld aan doet. 

 

Door de hoogte van de windmolens zal je dit op vele plekken binnen het groene hart blijven zien en 

daardoor een verstorende factor in ons groene hart. 

Vanuit Urgenda, geeft aan dat er geen behoefte is aan meer windmolens op land, zie het volgende 

artikel: https://www.foodlog.nl/artikel/urgenda-vindt-windmolens-op-land-niet-meer-nodig/  

Tenslotte wijs ik u graag op de waarschijnlijk bekende uitspraak van de Raad van State: 

https://www.pen.nl/artikel/uitspraak-raad-van-state-heeft-grote-gevolgen-voor-windturbines-in-

rijnenburg-en-reijerscop 

Ik denk dat we ons als maatschappij beter kunnen richten op het 

plaatsen van zonnepanelen op de vele platten daken van 

(bedrijven, kantoorpanden en appartement complexen) naast het 

plaatsen van kleine windmolens op daken zoals in dit artikel zijn 

genoemd  

Mocht er wel besloten worden tot het plaatsen van windmolens, 

dan zou ik via deze weg een verzoek in willen dienen dat een van 

de wieken zwart geverfd word, zodat de vogels gealarmeerd 

worden over het dreigende gevaar. Zie deze link. 

Zou u mijn zienswijze willen meenemen in de komende 

raadsvergadering. 

Met vriendelijke groet, 

 

[naam] 

[adres] 

[postcode]  WOERDEN 
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